

学历教育 Degree Education

1. 国际经济与贸易 International Business and Trade

学位 Degree	学士学位 Bachelor's Degree
授课语言 Teaching Language	英语 English
开始时间 Start Time	秋季 Autumn
学制 Duration	四年 4 years
学费 Tuition Fee	16000 元/年 RMB16000/Year
课程简介 Course Overview	<p>本专业旨在培养具备跨文化交际能力，掌握国际经济与贸易基础理论和专业技能，通晓国际商务惯例和中国商务文化，具备在国际环境中进行金融贸易及管理工作的国际化高素质应用型人才。</p> <p>This major aims to cultivate international high quality applied talents with the ability of intercultural communication, be master of the basic theory and basic skills of international economic and trade, be familiar with the prevailing international trade rules and laws and regulations of Chinese foreign trade culture, be qualified for the trade, finance, and management work under the background of globalization.</p>

2. 跨境电子商务 Cross-border E-commerce

学位 Degree	学士学位 Bachelor's Degree
授课语言 Teaching Language	英语 English
开始时间 Start Time	秋季 Autumn
学制 Duration	四年 4 years
学费 Tuition Fee	16000 元/年 RMB16000/Year
课程简介 Course Overview	<p>本专业旨在培养具备跨文化交际能力，掌握跨境电子商务基础理论和专业技能，通晓跨境电子商务惯例和中国商务文化，具备在国际环境中进行跨境电子商务工作的国际化高素质应用型人才。</p> <p>This major aims to cultivate international high quality applied talents with the ability of intercultural communication, be master of the basic theory and basic skills of cross-border e-commerce, be familiar with the prevailing cross-border e-commerce rules and laws and regulations of Chinese foreign trade culture, be qualified for cross-border e-commerce work under the background of globalization.</p>

3. 俄语跨境电子商务 Russian Cross-border E-commerce

学位 Degree	学士学位 Bachelor's Degree
授课语言 Teaching Language	俄语 Russian
开始时间 Start Time	秋季 Autumn
学制 Duration	四年 4 years
学费 Tuition Fee	16000 元/年 RMB16000/Year
课程简介 Course Overview	<p>本专业旨在培养具备跨文化交际能力，掌握跨境经济与贸易基础理论和专业技能，通晓跨境电子商务惯例和中国商务文化，具备经营电子商务网站和开展国际网络营销能力的国际化高素质应用型人才。</p> <p>This major aims to cultivate international high quality applied talents with the ability of intercultural communication, be master of the basic theory and basic skills of cross-border economic and trade, be familiar with the prevailing cross-border trade rules and laws and regulations of Chinese foreign trade culture, be qualified for running the E-business websites and international promotion online.</p>

3.俄语跨境电子商务 Электронная коммерция за рубежом

学位 Степень	学士学位 Степень бакалавра
授课语言 Язык преподавания	俄语 Русский язык
开始时间 Начало обучения	秋季 Осенью
学制 Срок обучения	四年 4 года
学费 Оплата за обучение	16000 元/年 16000 юаней в год
课程简介 Краткие сведения о специальности	<p>本专业旨在培养具备跨文化交际能力，掌握跨境经济与贸易基础理论和专业技能，通晓跨境电子商务惯例和中国商务文化，具备经营电子商务网站和开展国际网络营销能力的国际化高素质应用型人才。</p> <p>Данная специальность направлена на подготовку высококвалифицированных кадров с развитыми способностями к межкультурному отношению; владеющих основными знаниями в области экономики и торговли; знающих правила об электронной коммерции за рубежом и китайскую торговую культуру; имеющих способность управлять сайтом электронной коммерции и открывать международный сетевой маркетинг.</p>

4. 汉语国际教育（汉语+电子商务）

International Chinese Language Education (Chinese + E-commerce)

学位 Degree	学士学位 Bachelor's Degree
授课语言 Teaching Language	中文 Chinese
开始时间 Start Time	秋季 Autumn
学制 Duration	四年 4 years
学费 Tuition Fee	16000 元/年 RMB16000/Year
课程简介 Course Overview	<p>本专业旨在培养具备跨文化交际能力，掌握良好的汉语和外语能力，了解第二语言习得规律和汉语国际教育理论的国际化高素质应用型人才。汉语+电子商务方向侧重于汉语和电子商务方面的教学。</p> <p>This major aims to cultivate international high quality applied talents with the ability of intercultural communication, be master of the Chinese and foreign language, be familiar with the discipline of the second language acquisition and the theory of international Chinese education. Chinese+E-commerce orientation puts emphasis on Chinese and E-commerce education.</p>

5. 汉语国际教育（汉语+旅游）

International Chinese Language Education (Chinese + Tourism)

学位 Degree	学士学位 Bachelor's Degree
授课语言 Teaching Language	中文 Chinese
开始时间 Start Time	秋季 Autumn
学制 Duration	四年 4 years
学费 Tuition Fee	16000 元/年 RMB16000/Year
课程简介 Course Overview	<p>本专业旨在培养具备跨文化交际能力，掌握良好的汉语和外语能力，了解第二语言习得规律和汉语国际教育理论的国际化高素质应用型人才。汉语+旅游方向侧重于汉语和旅游方面的教学。</p> <p>This major aims to cultivate international high quality applied talents with the ability of intercultural communication, be master of the Chinese and foreign language, be familiar with the discipline of the second language acquisition and the theory of international Chinese education. Chinese+Tourism orientation puts emphasis on the Chinese and tourism education.</p>

6. 汉语国际教育（汉语+物流管理）

International Chinese Language Education (Chinese +Logistics Management)

学位 Degree	学士学位 Bachelor's Degree
授课语言 Teaching Language	中文 Chinese
开始时间 Start Time	秋季 Autumn
学制 Duration	四年 4 years
学费 Tuition Fee	16000 元/年 RMB16000/Year
课程简介 Course Overview	<p>本专业旨在培养具备跨文化交际能力，掌握良好的汉语和外语能力，了解第二语言习得规律和汉语国际教育理论的国际化高素质应用型人才。汉语+物流管理方向侧重汉语和物流管理方面的教学。</p> <p>This major aims to cultivate international high quality applied talents with the ability of intercultural communication, be master of the Chinese and foreign language, be familiar with the discipline of the second language acquisition and the theory of international Chinese education. Chinese+Logistics orientation puts emphasis on the Chinese and logistics education.</p>

7. 酒店管理 Hospitality Management

学位 Degree	学士学位 Bachelor's Degree
授课语言 Teaching Language	英语 English
开始时间 Start Time	秋季 Autumn
学制 Duration	四年 4 years
学费 Tuition Fee	16000 元/年 RMB16000/Year
课程简介 Course Overview	<p>本专业旨在培养具备跨文化交际能力的国际化高素质酒店管理人才。我院和美国酒店业协会教育学院（AHLA-EI）进行合作办学，共享人才培养模式、核心课程、教材、教学方法和全球的实习、就业资源。我校酒店管理学院拥有四星级的酒管实训基地，并且于国内外多家酒店合作，比如万豪酒店。</p> <p>This major aims to cultivate international high quality hospitality management talents with the ability of intercultural communication. We cooperate with American Hotel & Lodging Educational Institute (AHLA-EI), sharing the personnel training mode, main courses, teaching materials, teaching methods and the resource of global internships and employment. There is a "four-star" hotel training base on campus and cooperation with hotel groups outside campus such as Marriot.</p>